
Protokół 

z posiedzenia Komisji Regulaminowej 

w dniu 22.11.2016r. 
 

Osoby obecne na posiedzeniu – zgodnie z załączoną listą obecności. 

Miejsce spotkania: Urząd Miejski w Barczewie.  
 

 

porządek obrad:  

1. otwarcie posiedzenia  

2. przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  

3. zaopiniowanie projektów uchwał na posiedzenie XXXIII sesji Rady Miejskiej  

4. sprawy różne  

Ad. 1 . p. Moszczyński otworzył posiedzenie komisji
 

Ad. 2. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia – wszyscy "za" 

Ad. 3.  

1)  projekt uchwały Rady Gminy Miejskiej w Barczewie w sprawie uchwalenie rocznego 

programu współpracy Gminy Barczewo z organizacjami pozarządowymi na 2017 r.   

p Anna Gędas - przedstawiła projekt uchwały wraz z różnicami, które zostały wprowadzone w 

stosunku do uchwały z roku 2016  

oraz wraz ze zmianami wynikającymi ze spotkania Gminnej Rady Pożytku Publicznego oraz z 

konsultacji z organizacjami pozarządowymi, które odbyły się w dniu 10.11.2016 r. o godz. 16.00 

w sali sesyjnej w Urzędzie Miejskim w Barczewie  

uwag nie było  

przegłosowano projekt uchwały -  wszyscy "za" 

 

2)  projekt uchwały Rady Gminy Miejskiej w Barczewie w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty na 

terenie gminy Barczewo   

p. Monika Słota - przedstawił projekt uchwały - proponowane stawki 6 zł za odpady 

segregowane i 16 zł odpady nie segregowane  

dyskusja na temat metody kontroli składanych deklaracji i rzeczywistej realizacji wywozu 

odpadów -  tzn. co deklarujemy a co wyrzucamy  

uwag nie było  

przegłosowano projekt uchwały – wszyscy  "za" 

 

3) projekt uchwały Rady Gminy Miejskiej w Barczewie w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej, położonej we wsi Wójtowo  

p. Moszczyński - przedstawił projekt uchwały  

uwag nie było  

przegłosowano projekt uchwały – wszyscy  "za"  

 

4) projekt uchwały Rady Gminy Miejskiej w Barczewie w sprawie wyrażenia zgody na 

wystąpienie ze spółki Warmińsko - Mazurska Agencja Rozwoju Regionalnego S.A. w Olsztynie 

i zbycie akcji w/w spółki na rzecz Województwa Warmińsko -Mazurskiego   

p. Sekretarz - przedstawiła projekt uchwały;  

dyskusja na temat wyceny wartości akcji 

uwag nie było  

przegłosowano projekt uchwały -  wszyscy "za" 



 

5) projekt uchwały Rady Gminy Miejskiej w Barczewie w sprawie zmiany Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2016 rok   

p. Moszczyński - przedstawił projekt uchwały 

uwag nie było 

przegłosowano projekt uchwały -  wszyscy "za" 

 

6) projekt uchwały Rady Gminy Miejskiej w Barczewie w sprawie wyrażenia zgody na 

podwyższenie kapitału zakładowego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Spółki z o.o. w 

Barczewie  

p. Moszczyński - przedstawił projekt uchwały  

uwag nie było  

przegłosowano projekt uchwały -  wszyscy "za" 

 

7) projekt uchwały Rady Gminy Miejskiej w Barczewie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2016 - 2025  

p. Moszczyński - przedstawił projekt uchwały  

uwag nie było  

przegłosowano projekt uchwały – wszyscy "za" 

 

8) projekt uchwały Rady Gminy Miejskiej w Barczewie w sprawie zmiany budżetu na 2016 rok  

p. Moszczyński - przedstawił projekt uchwały wraz z autopoprawkami Burmistrza wynikającymi 

z posiedzenia komisji finansów publicznych w dniu 21.11.2016 r. tj. 

- wykreślenie środków przeznaczonych na nabycie do zasobu nieruchomości zabudowanej 

budynkiem byłego spichlerza - 403.000 zł, 

- wykreślenie kwoty 18.000 zł przeznaczonej pierwotnie na remont samochodu TOYOTA, 

- pozostawienie w budżecie 2016 r. kwoty 200.000 zł przeznaczonej na wkład własny w ramach 

zadań dofinansowanych z RPO - zakup samochodu na potrzeby OSP Barczewo, 

- pozostałe propozycje łącznie z kwotą 12.000 zł przeznaczoną na wykonanie rekultywacji 

boiska przy ul. Północnej w Barczewie - pozostają bez zmian  

uwag nie było  

przegłosowano projekt uchwały – wszyscy  "za"  

 

Ad. 4. sprawy różne 

p. Moszczyński - poinformował, że radna p. Mańkowska - złożyła pisemną interpelację w dniu 

4.11.2016 r. i nie dostała odpowiedzi   

 

 

 

protokołowała: 

 

Agnieszka Jeziorek  

Przewodniczący  

Komisji Regulaminowej  

 

 Andrzej Moszczyński  


